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Pensionärsrådet 

 

 

 

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: www.stockholm.se/farsta 

 

 

Pensionärsrådets möte  
den 14 oktober 2013 

 

Ledamöter  

Inger Sjöberg, ordförande PRO Farsta centrum 

Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 

Harry Wikner PRO Hökarängen 

Lilian Falkbäck PRO Farsta strand 

Kerstin Holmgren SPF Sköndal 

  

Ersättare  

Berit Johansson PRO Tallkrogen/Gubbängen 

Börje Törngren PRO Sköndal 

Sven Engström PRO Farsta centrum 

Christina Johansson SPF Farsta 

Sonja Wenström SPF Sköndal 

  

  

Tjänstemän  

Päivi Kabran avdelningschef 

Pia Sundqvist nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

 

Ordförande Vice ordförande 
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§ 1  Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2  Val av justerare och tid för justering 

Till justerare utsågs ordföranden Inger Sjöberg och vice 

ordföranden Stig Åström. Justering sker torsdag 17 oktober. 

 

§ 3  Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 16 september 2013 anmäldes 

och lades till handlingarna. 

 

§ 4  Dagens tema: Biståndsbedömning 

Eva Duwaldt, chef vid förvaltningens beställarenhet för äldre-

omsorgen, medverkade och berättade om enhetens arbete. Hon 

berättade bland annat att ansökningar om bistånd handläggs med 

hjälp av ett bedömnings- och kartläggningsinstrument som 

används över hela staden och som omfattar nio olika aspekter av 

den sökandes livssituation. 

 

Rådet ställde frågor om regler, kostnader och andra detaljer kring 

olika former av bistånd, framför allt hemtjänst, trygghetslarm 

(som hanteras av den stadsövergripande Trygghetsjouren vid 

äldreförvaltningen) och vård- och omsorgsboende.  

 

Harry Wikner frågade dels om den genomsnittliga boendetiden 

vid vård- och omsorgsboende, dels hur många som får rätt i 

förvaltningsrätten när de överklagar att de har fått avslag på en 

biståndsansökan, i relation till det totala antalet överklaganden. 

Förvaltningen lovade återkomma med svar i dessa båda frågor. 

 

Börje Törngren berömde den mycket informativa broschyr som 

Eva Duwaldt hade med sig. 

 

Rådet tackade Eva för en givande presentation. 

 

§ 5  Företrädare vid nämndens planeringsdag 22 okt 

Liksom förra året har rådet möjlighet att delta vid stadsdels-

nämndens planeringsdag om nästa års verksamhetsplan, som 
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anordnas den 22 oktober. Genom ett par utsedda företrädare kan 

rådet då framföra sina synpunkter och önskemål inför arbetet 

med verksamhetsplanen.  

 

Rådet utsåg ordföranden Inger Sjöberg, PRO, och ersättaren 

Christina Johansson, SPF, att företräda rådet vid planeringsdagen.  

 

Rådet samlas till ett extra sammanträde den 17 oktober för att få 

information om finansborgarrådets förslag till budget för 2014 

och diskutera vad man vill framföra vid planeringsdagen. 

 

§ 6  Ärenden till nämndsammanträdet den 24 oktober 

Ärende nr 5: Förlängning av avtal om produktion och 

distribution av kost inom äldreomsorg och förskola 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 6: Ekonomisk månadsrapport september 2013 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 8: Motion (MP) om en handlingsplan mot hatbrott 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 9: Uppföljning av måltidssituationen vid vård- och 

omsorgsboenden 2013 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 10: Stadsdelsnämndens protokoll den 26 september 

2013 

Börje Törngren undrade varför rådets synpunkter på olika 

nämndärenden inte framgår av protokollen från nämndens 

sammanträden. Nämndsekreteraren förklarade att protokollen 

endast återger nämndens beslut, men försäkrade att nämndens 

ledamöter och ersättare sätter stort värde på synpunkter från båda 

råden och noga läser alla protokoll. 

 

§ 7  Information från förvaltningen 

Balanslistan uppdaterades – se bilaga 1. 
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Avdelningschef Päivi Kabran berättade att äldreomsorgen nu har 

gjort upp en plan för höstens värdegrundsarbete. De 400 000 kr 

som nämnden har fått för detta arbete kommer bland annat att 

användas till föreläsningar och handledning. Päivi lovade 

återkomma till rådet senare i höst med information om hur arbetet 

fortskrider. 

 

§ 8  Övriga frågor  

Vid rådets förra möte efterlystes ett svar från trafikkontoret på 

rådets skrivelse om parkbänkar och cykelställ i Farsta Centrum. 

Det visade sig sedermera att trafikkontoret skickade ett svar 

redan i somras, men att svaret vid ankomsten vidarebefordades 

till fel avdelning inom förvaltningen, och därför inte nådde rådet. 

 

I svaret – se bilaga 2 – lovar trafikkontoret att handlägga rådets 

önskemål om upprustning av parkbänkarna. Förslaget om fler 

cykelställ tycker trafikkontoret att rådet istället ska ta upp med 

Atrium Ljungberg, som enligt kontoret äger stora delar av 

marken i Farsta Centrum. 

 

Förvaltningen upplyste om att även trafikkontoret ansvarar för 

markytor i centrum där det skulle kunna placeras fler cykelställ. 

En karta kommer att tas fram till nästa möte, så att rådet kan 

lämna konkreta förslag både till trafikkontoret och Atrium.  

 

På fråga från Sven Engström om vad som nu händer med 

verksamheten vid 49:an i Fagersjö, eftersom nämnden inte tog 

upp frågan om avveckling vid sitt senaste sammanträde, svarade 

Päivi att verksamheten fortsätter som vanligt. 

 

§ 9  Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 

 


